
 

Referat: Bestyrelsesmøde i ejerforeningen Frederiks Plads 8 
Den 11. December 2019 

 

1.   Godkendelse af referat. 
Godkendt 
 

2.   Investering i afkalkningsanlæg. 
Status for afkalkningsanlægget blev vendt blandt bestyrelsen og det blev drøftet hvordan 
man skal komme videre med en eventuel investeringen i et afkalkningsanlæg. Det blev 
besluttet at bestyrelsen har behov for referencer og/eller en uvildig undersøgelse af de 
forskellige blødgøringsanlægs typer, for at have et ordentlig beslutningsgrundlag. 
Følgende aktions blev aftalt:  
Michael: Kontakter BWT (eller andet firma der leverer ionbytter anlæg) for at få nogle 
referencer til eksisterende anlæg monteret i større ejerforeninger. 
Tom: Har kontakt person til Lighthouse på Aarhus Ø, som har et kalkspaltningsanlæg 
monteret for at høre deres erfaring med anlægget.  
Frederik: Kontakter Lagur for at få en liste af referencer til ejerforeninger der har 
monteret kalkspaltningsanlæg.  
 

3.   Eventuelt. 
Gry fra bestyrelsen Frederiks Plads 16 har sendt en skabelon til indkommende forslag til 
generalforsamlingen 2020. Denne vil blive vurderet og videregivet til ejerne på Frederiks 
Plads 8, efter næste bestyrelsesmøde. Dog forud for deadline for indkommende forslag 
til generalforsamlingen (d. 1. Februar jf. §8.5 i vedtægterne for Frederiks Plads 8)  
 

4.   Næste møde 
Næste møde er d. 22/01/20, kl. 19.15 hos Alma i lejlighed 2.8.  


